



The Fred Hollows
Foundation | 護瞳行動



同燃希望獎
FRED HOLLOW'S HUMANITY AWARD

「同燃希望獎」報名表格
Application form of Humanity Award

學生個人資料 Student personal information

學生姓名(中文)

Name of student (English)

班別 Class

學號 Student No.

學校名稱

Name of school

參加內容 The Issue

請在以下空白地方，簡單表達你如何積極回饋社區或幫助身邊的人。若能提供相關資料，如相片等更佳。如有需要，可以額外提交紙張。

Tell us in blank spaces below how you are making a positive contribution to your community or help the people around you. Please provide related information as proof, such as pictures if appropriate. You can write in extra papers.

遞交提名表格，代表你已獲家長或監護人同意參加有關活動，並授權本會展出或與傳媒分享有關學生的獲獎故事，和用作本會的通訊與教育之用。

The Foundation will be sharing stories of the students' outstanding contributions to the community with the media. By submitting this application you confirm that the student's parents or guardian have been advised and consent to the student being named and photographed by media.

同意 Yes

家長/監護人姓名

Parents or legal guardian's name

家長/監護人電話

Parents or legal guardian's phone number

家長/監護人簽署

Parents or legal guardian's signature

日期 Date

推薦學生參加「同燃希望獎」的校長或教師，請填妥下列表格

Principals and teachers recommending students for The Award must fill in the entry form.

提名人姓名 Name of referee	與學生關係 Relations with student (請選一個 Please tick one) <input type="checkbox"/> 校長 Principal <input type="checkbox"/> 教師 Teacher
電郵 Email	電話號碼 Phone
提名人簽署及學校蓋印 Referee signature & school stamp	日期 Date

遞交表格 Submission

請於 **2019 年 3 月 15 日前**，將提名表格電郵至 hkinfo@hollows.org 或郵寄至九龍太子彌敦道 794-802 號協成行太子中心 8 樓 811 室護瞳行動收。請於信封面註明「參加同燃希望獎」。

Nominations close on 15th March 2019. Please email the nomination form to hkinfo@hollows.org or mail it to Room 811, 8/F, Office Plus @Prince Edward, 794-802 Nathan Road, Hong Kong. Please indicate "Application for The Humanity Award".

護瞳行動保留對有關活動的一切決定權，而不作解釋。有關報名的相關附件(如相片)將不會發還予參加者。

The Fred Hollows Foundation reserves the right on all decisions related to The Award without explanation. All attachments (e.g. photos) will not be returned to the applicants.

是次活動所收集的個人資料，只作本活動的通訊之用。有關本會的私穩政策，請瀏覽 www.hollows.org。

All information collected is for this event only. Please refer to terms and conditions of Collection of Personal Information at www.hollows.org.

我希望日後收到護瞳行動的活動訊息。

I'd like to receive future updates about the work of The Foundation.

願意 Yes

不願意 No

查詢 Enquiry

電話 Phone : 36146240

電郵 Email : hkinfo@hollows.org